
 

مزایده مداحی در ارومیه 
مدیر ارتباطات سازمان آرامستان های شهرداری ارومیه 
هدف از مزایده مداحی را ساماندهی مداحان و قاریان قرآن 
در آرامستان عنوان کرد و گفت: در حال حاضر افرادی که 
هیچ سر رشته ای از مداحی ندارند در آرامستان ها مشغول 
به مداحی و قرائت قرآن هستند.  علی سیفی در گفت وگو با 
ایلنا، در رابطه با مزایده مداحی شهرداری ارومیه گفت: طی 
شکایاتی که خانواده های معزا از اخذ مبالغ نامتعارف از سوی 
تعدادی مداح بر سر مزار عزیزانشان داشتند تصمیم گرفته شد 
تا به جهت ساماندهی مداحان مزایده برگزار شده و پیمانکار 
انتخاب شود.  او افزود: جهت رفاه حال شهروندان و خانواده 
متوفیان، مداحان و قاریان قرآن در آرامستان های ارومیه 
ساماندهی خواهند شد.  سیفی هدف از برگزاری مزایده 
مداحی را انتخاب پیمانکار و اختصاص مکان مناسب جهت 
استقرار مداحان و ساماندهی و تعریف تعرفه های مناسب برای 
مداحی عنوان کرد و گفت: گاه مشاهده می شود افرادی که 
هیچ آشنایی با مداحی و تلاوت قرآن ندارند اقدام به گرفتن 

مبالغ هنگفت از خانواده های متوفی می کنند. 
مدیر ارتباطات سازمان آرامستان های شهرداری ارومیه 
ادامه داد: با انتخاب پیمانکار و برای شناسایی بهتر مداحان و 
قاریان قرآن با لباس های فرم همسان و کارت شناسایی در 

آرامستان حضور پیدا خواهند کرد. 
سیفی با بیان اینکه در سنوات گذشته آمبولانس های 
آرامستان نیز به همین صورت و با برگزاری مزایده و انتخاب 
پیمانکار ساماندهی شدند، گفت: این اقدام هیچ سودی برای 
شهرداری ارومیه و سازمان آرامستان ها نداشته و صرفا جهت 

رفاه حال شهروندان صورت می گیرد. 

قطع برق در شیراز
شرکت برق منطقه ای فارس در خصوص بروز خاموشی در 
برخی نقاط از کلانشهر شیراز، اطلاعیه ای صادر و توضیحاتی 
ارائه کرد و گفت قطع برق طی دو روز در مناطقی از شیراز به 
دلیل وزش تندباد و ازدیاد بار و گرمای بیش از حد، حادث 

شده و برنامه ریزی شده نبوده است. 
در اطلاعیه  شرکت برق منطقه ای فارس، آمده است: به 
اطلاع همشهریان عزیز در شیراز می رساند به دلیل بروز اشکال 
فنی در تجهیزات برخی ایستگاه های برق، ناشی از ازدیاد بار 
و گرمای بیش از حد، متاسفانه شاهد قطع برق ناخواسته 
در مناطق و محلاتی از این کلانشهر به شکل کوتاه مدت 
بوده ایم. بدیهی است اقدامات فنی برای رفع موارد فوق در 
حال اجراست و در چند ساعت پیش رو، با همکاری بی دریغ 
مردم فهیم شیراز خاموشی های یاد شده مرتفع خواهد شد. 

در بخشی از این اطلاعیه، شرکت برق منطقه ای فارس 
ضمن عذرخواهی از شهروندان شیرازی به دلیل مواجهه با 
خاموشی و قطع برق، تصریح کرده است که تاکنون هیچگونه 
برنامه خاموشی نوبتی در دستور کار قرار ندارد.  برق منطقه ای 
فارس در این اطلاعیه از مشترکان درخواست کرده است که 
با مصرف بهینه و رعایت الگوهای پیشنهادی، صنعت برق را 

برای تامین نیاز ایام گرم تابستان، یاری کنند.

پروازهای فرودگاه مهر آباد
کنسل کردن و تاخیر های طولانی مدت و بی برنامه 
پرواز های فرودگاه مهرآباد با توجه به افزایش قیمت بلیت ها 
مشکلات زیادی را برای مسافران به وجود آورده است از 

مسئولان تقاضا داریم که به این موضوع رسیدگی کنند. 
یک شهروند از تهران 

کمبود روزنامه
سهمیه آرمان ملی برای روزنامه فروشی های کرج کم است. 

ساعت 9 دیگر روزنامه آرمان ملی را به دست نمی آوریم. 
حسینی از کرج 

راننده تاکسی
راننده تاکسی هستم و امنیت شغلی در کارم اصلا ندارم. 
هر قطعه ای که برای ماشین می خواهیم بخریم هر لحظه 
دو برابر می شود. روی تاکسی ها برای شکایت مردمی شماره  
زده اید، رانندگان تاکسی شکایات خود را باید به کجا ببرند. از 
مسئولان تقاضا داریم که کاری کنند که قیمت قطعات لوازم 
یدکی ماشین ها را کمی پایین بیاورند تا ما هم با این همه 

مشکل روبه رو نشویم. 
اکرمی از تهران

مشکلات مستاجران
متاسفانه عده ای از صاحبخانه ها به شرایط اقتصادی و 
مشکلات مستاجران توجهی ندارند مخصوصا امسال که سود 
بانکی نیز کم شده است، هر میزانی که دلشان خواست اجاره 
خانه را تعیین می کنند و هیچ قانونی هم وجود ندارد که به 
میزان کرایه ها و چگونگی ثبت آنها در دفاتر املاک رسیدگی 
کند. امیدواریم مجریان قانون برای حمایت از اقشار آسیب 
پذیر جامعه طرحی را تدوین و در مجلس شورای اسلامی 

مورد بررسی و تصویب قرار دهند. 
یک شهروند از تهران

رهاسازی کودکان
این روزها در روزنامه ها و خبرها نوشته می شود که کودکان 
را در کنار خیابان ها رها می کنند و مسئولان دولتی باید بدانند 
که تمام این مشکلات و رهاسازی این کودکان به دلیل فقر 
اقتصادی و مشکلات اقتصادی می باشد کمی به فکر اقشار 

ضعیف جامعه باشید.
جعفری از تهران

آرمان ملی: در حالی که محسن اردکانی، مدیرعامل آبفای تهران، 
روز گذشته با حضور مقابل دوربین های تلویزیون اعلام کرد که »از 
امروز صبح در هیچ نقطه ای از تهران قطع آب نداریم.« شهروندان 

تهرانی همچنان با مشکلات بی آبی و تبعات آن مواجه بودند. 
در روزهای گذشته ویدئوهایی از توزیع آب با تانکر در برخی 
مناطق شهر تهران در فضای مجازی دیده و دست به دست شده، 
همزمان شهروندان ساکن تهران و کرج از مشکلات خود به دلیل 
نداشتن آب با به تصویر کشیدن شیرهای باز آب که حتی قطره ای 
از آن نمی چکد، به نمایش گذاشته اند. هفت  تیر، میرزای شیرازی، 
الهیه، کارگر، مرزداران، شهرآرا، پونک، ستارخان و چند محله دیگر از 
جمله مناطقی بودند که شهروندان ساکن آنها از افت فشار، کدر شدن 
و قطع آب محل سکونت خود را اعلام کردند. خبرهایی هم از گوشه 
و کنار مبنی بر بالا رفتن قیمت آب معدنی و نایاب شدن در مناطق 
دچار کم آبی، منتشر شد که البته با توجه به رابطه نیاز اورژانسی به 
اقلام مصرفی و نایاب شدن آن در جامعه ما، خبر عجیبی به نظر 
نمی رسید.   برخی کاربران در توئیتر یا اینستاگرام )پلتفرم های فیلتر 
شده در ایران( به صحبت های عباسعلی نوبخت، معاون وزیر جهاد 
کشاورزی اشاره کردند که در تاریخ یک خرداد به رسانه ها گفته بود 
برای ۲ میلیارد نفر هم می توانیم آب تأمین کنیم؛ او گفته بود اگر دور 
تا دور کشور را دیوار هم بکشند و با جای دیگری ارتباط نداشته باشیم 
باز هم می توانیم امور کشور را پیش ببریم. آنچه که برای مردم ایران، 
یادآور صحبت های جواد اوجی، وزیر نفت در یک برنامه تلویزیونی بود 

که به اروپایی ها گفته بود زمستان سختی پیش رو دارند. 
     صرفه جویی کنید

روز گذشته، قطع آب در مناطقی از تهران در حالی ششمین روز 
خود را سپری کرد که کرج هم در برخی مناطق خود با بحران کم 
آبی، بی آبی و قطع آن مواجه شد و این قطع شدن جدید بعد از بارش 

باران در روز پنجشنبه گذشته و سیلابی که روز جمعه به راه افتاد 
رقم خورد. گفته می شود که وقوع سیل باعث ریزش کوه در محور 
کرج- چالوس شد و حدود ۲00 متر از این جاده را به طور کامل، 
تخریب کرده. سیلاب و رانش گسترده زمین در اطراف چالوس و 
نیز در مسیر انتقال آب از سد امیرکبیر به  تاسیسات آبرسان تهران 
در بستر رودخانه کرج از دلایل قطع آب در مناطقی از تهران و کرج 
عنوان شده است.  علی اکبر محرابیان وزیر نیرو در حاشیه نشست 
هیات دولت در جمع خبرنگاران گفته که سیلاب باعث شده توده 
بسیار بزرگی از سنگ و گل و لای وارد بستر رودخانه شود و ارتباط 
آب با شهر تهران و کرج را قطع کند. این اتفاق در پایین دست سد 
کرج بین سد اصلی و سد تظمینی افتاده است.  محرابیان با اشاره به 

انتقال ماشین آلات از مسیری باتلاقی به منطقه، توضیح داده که از 
دوشنبه با حفر کانال، آب به سمت پایین دست سد در تهران و کرج 
جاری شد اما به خاطر ورود گل ولای با کدورت آب مواجه شدیم. او 
با بیان اینکه در حال حاضر تصفیه خانه های تهران با حداکثر ظرفیت 
مشغول به کار هستند از مردم خواسته در راستای کمک به دولت، 

صرفه جویی کنند تا مخازن به حالت طبیعی برگردد. 
به گفته وزیر نیرو، ۲0 درصد آب مصرفی تهران از سد کرج دریافت 
می شود به همین دلیل عمده مشکلات مربوط به مناطق غربی و 
شمال غرب تهران بوده است و این در حالی است که مردم مناطق 3، 
7، 6، 11 و برخی مناطق دیگر در تهران اعلام کرده اند که با مشکل 

کم آبی و قطع آن روبه رو هستند. 
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افشای سوالات آزمون های 
سراسری حبس در پی دارد

معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
قضائیه با ارسال پیامک سراسری به شهروندان 
هشدار داد از هر نوع وسایل غیرمجاز ارتباط 
الکترونیکی و دستگاه های حافظه دار در زمان 
آزمون های سراسری و تلاش برای دستیابی به 

سوالات و افشای آنها خودداری کنند. 
در پیامک معاونت اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم قضائیه آمده است: »طبق قانون، 
همراه داشتن و استفاده از هر نوع وسایل 
غیرمجاز ارتباط الکترونیکی و دستگاه های 
حافظه دار در زمان آزمون های سراسری، 
محرومیت از یک تا 10 سال از آزمون و تلاش 
جهت دستیابی به سوالات و افشای آنها علاوه 
بر جزای نقدی، حبس از یک تا پنج سال را در 
پی خواهد داشت.« به گزارش ایرنا، معاونت 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضائیه با 
سه اپراتور مخابراتی با هدف ارتقای آگاهی های 
عمومی و آشنایی مردم با نحوه درست استفاده 
از فناوری ها با محوریت کاهش وقوع جرم، 
تفاهم نامه همکاری دارد همچنین از سال 
گذشته نیز در قالب »پویش ارتقای آگاهی های 
حقوق جامعه« برای شهروندان پیامک های 

هشداری ارسال می شود. 

اینترنت در زمان برگزاری 
کنکور قطع نمی شود

تسنیم: زارع پور وزیر ارتباطات گفت: در 
جلسه گذشته هیات دولت، رئیس جمهور 
ضمن تأکید بر اهمیت سلامت برگزاری کنکور، 
گفتند که اینترنت به هیچ وجه قطع نخواهد شد 
و این دستور رئیس جمهور بود.    وزیر ارتباطات 
در حاشیه نشست هیات دولت در پاسخ به سوال 
خبرنگاران گفت: در جلسه گذشته هیات دولت، 
رئیس جمهور ضمن تأکید بر اهمیت سلامت 
برگزاری کنکور، گفتند که اینترنت به هیچ وجه 
قطع نخواهد شد و این دستور رئیس جمهور بود. 

معافیت سربازی خانواده های 
دارای معلول

سازمان وظیفه عمومی فراجا در اطلاعیه ای 
اعلام کرد: درراستای حمایت از خانواده های 
دارای فرزند معلول و برابر ابلاغیه ستاد کل 
نیروهای مسلح، معافیت تنها فرزند ذکور 
سالم خانواده های دارای فرزند معلول شدید، 
به ماده 6 قانون جامع حمایت از معلولان 
افزوده شد.  به گزارش پایگاه خبری پلیس، 
درماده 6 قانون خدمت وظیفه عمومی، یکی 
از فرزندان ذکور به واسطه معلولیت پدر و یا 
مادر و یا دو فرزند معلول خانواده از خدمت 
دوره ضرورت معاف می شوند که معافیت فوق 
نیز به این ماده افزوده شده و واجدین شرایط 
می توانند با تاییدیه سازمان بهزیستی از طریق 
یکی از دفاتر خدمات الکترونیک انتظامی 
ثبت  برای  سکونت  محل  )پلیس10+( 
درخواست خود اقدام و از رده وظیفه عمومی 
شهرستان محل سکونت خود پیگیری کنند. 

 هنرستان ها پنج شنبه ها 
باز می شوند

فعالیت  پرورش،  و  آموزش  وزارت 
هنرستان ها در روز پنجشنبه را بلامانع 
دانست. هم اکنون مدارس کشور از روز 
شنبه تا چهارشنبه فعالیت دارند. این وزارت 
در توضیح دلیل بازگشایی هنرستان ها در 
روز پنج شنبه اعلام کرده است: با توجه به 
درخواست برخی استان ها و پیگیری دفتر 
آموزش متوسطه فنی، حرفه ای و کارودانش، 
مبنی بر درخواست فعال بودن هنرستان ها 
در روز پنج شنبه، موضوع را از شورای عالی 

آموزش و پرورش پیگیری کردیم. 

ساعت اداری را متناسب با 
شرایط جامعه تغییر می دهیم

میثم لطیفی رئیس سازمان امور اداری و 
استخدامی کشور در خصوص تصویب کاهش 
ساعت کار ادارات توضیحاتی ارائه کرد و گفت: اگر 
این موضوع در مجلس تبدیل به طرح شود دست 
ما در دولت بازتر خواهد بود تا بتوانیم ساعت ها را 
متناسب با شرایط کاری و شرایط عمومی جامعه 
تغییر دهیم.  او در حاشیه جلسه هیات دولت در 
رابطه با کاهش ساعت کاری بیان کرد: وزارت نیرو 
نظرشان این بود که اگر این کار را نکنیم قطعا قطع 
برق خواهیم داشت و پیشنهادی بود که در دولت 

نیز بحث شد و رأی هم آورد. 

ورود قوه قضائیه به 
ساختمان های ناایمن

رئیس کمیته ایمنی و مدیریت بحران شورای 
اسلامی شهر تهران بر ورود قوه قضائیه به عنوان 
مدعی العموم به موضوع ساختمان های ناایمن 
تأکید کرد.  مهدی بابایی پنجاه و سومین جلسه 
کمیته ایمنی شورای اسلامی شهر تهران بر 
ضرورت همکاری دستگاه های مختلف با 
شهرداری تهران و سازمان مدیریت بحران 
شهر تهران برای کاهش ساختمان های ناایمن 
تاکید کرد و افزود: در حال حاضر این قوه لیست 
ساختمان های ناایمن و بحرانی تهران را منتشر 
کرده و باید منتظر اقدام عملی قوه قضائیه برای 
برخوردهای قانونی با مالکان این ساختمان ها 

باشیم.  

آرمان ملی: هفته گذشته در حاشیه مراسم افتتاح فاز نخست پروژه پارک رود، تعداد زیادی از 
مالکان اراضی و ساکنان منطقه حصار، تعاونی خلبانان، شهرک کوروش و اهالی مجاور رودخانه خشک 
کرج به دلیل از دست رفتن زمین های خود، تجمع اعتراضی داشتند؛ شهردار کرج به آن دسته از 
معترضانی که درخواست پروانه ساخت داشتند، گفت که برای مالکانی که تاییدیه آب منطقه ای 
البرز و نامه محیط زیست استان را به شهرداری، ارائه کنند، پروانه ساخت، صادر خواهد شد.  در ادامه 
اخبار مربوط به خشک شدن رودخانه کرج مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز گفته این 
رودخانه از پل قدیمی ورودی کرج تا بالا جزو رودخانه البرز است که جزو رودخانه های حفاظت استان 
است در صورتی که بخش انتهایی پایین بیلقان و مسیری حدود ۵/3 کیلومتر از رودخانه حفاظت 
شده، وارد شهر کرج شده است.  مجید درگی با اشاره به اینکه حقابه تهران و انتقال آب رودخانه کرج، 
قابلیت زیستگاهی این رودخانه را از بین برده است، گفته: به زودی حریم رودخانه از بیلقان تا پل کرج 
از حفاظت خارج خواهد شد و با برداشتن محدودیت ها، مالکان اراضی حاشیه این رودخانه می توانند 

ساخت و ساز را با دریافت مجوز، انجام دهند. 
او در گفت وگو با ایلنا با اشاره به اینکه رودخانه کرج جزو رودخانه های حفاظت شده است، توضیح 
داده: بر اساس قانون، فاصله تا 1۵0 متری از رودخانه به عنوان حریم کیفی محسوب می شود و در این 

محدوده اجازه هیچ گونه ساخت و سازی داده نمی شود. 
درگی گفته: با توجه به تغییر و تحولات منطقه بیلقان و انتقال آب رودخانه کرج به تصفیه خانه به 
عنوان حقابه تهران، سال ها منطقه انتهایی رودخانه کرج، شرایط و قابلیت زیستگاهی خود را از دست 
داده است.  او با تاکید بر اینکه برای حفاظت محیط زیست باید مطابق با شرایط روز پیش رفت، به این 
موضوع اشاره کرده که معمولا سازمان حفاظت محیط زیست در برابر کم کردن مناطق تحت مدیریت 
و حفاظت از مسئولیت خود کوتاه نمی آید اما این استثنا وجود دارد.  مدیرکل حفاظت محیط زیست 
استان البرز گفته: با توجه به بحث های فنی مطرح شده در سازمان به رغم محدوده انتهای حفاظت 
شده کرج که داخل شهر است و ارزش زیستگاهی خود را از دست داده است اما از طرف دیگر اعمال 
محدودیت های حفاظت از رودخانه باعث شده که مالکان زمین های اطراف، هیچ ساخت و سازی 
نداشته و ملک و زمینی معامله نشود.  به گفته درگی: بر اساس جلسه کمیته فنی که ذیل شورای عالی 
حفاظت محیط زیست در سازمان مرکزی تشکیل شد، این موضوع مطرح شد و کارشناسان کمیته 
فنی را مجاب کردیم که محدوده ۵/3 کیلومتری از حفاظت، خارج شود و به عنوان رودخانه عادی 
محسوب شود.  او افزوده است که این اتفاق باعث می شود محدودیت های ساخت و ساز در حریم 
رودخانه حفاظت شده از این رودخانه برداشته شود لذا در کمیته فنی این موضوع مصوب شد و در 
حال حاضر در دستور کار شورای عالی حفاظت محیط زیست کشور است که باید با حضور  و دستور 
ریاست جمهوری تصویب شود.   درگی گفت: با این مصوبه، ۵/3 کیلومتر از محدوده رودخانه حفاظت 
شده، خارج خواهد شد و به دنبال آن بسیاری از محدودیت ها برداشته خواهد شد و اهالی منطقه 
می توانند ساخت و ساز را بدون محدودیت انجام دهند؛ در حال حاضر بر اساس پیگیری های انجام 
شده سازمان حفاظت محیط زیست، بحث حریم رودخانه های حفاظت شده ای که در محدوده شهرها 
قرار گرفته اند، تعدیل شد.  درگی ادامه داده : قبلا 1۵0متر جزو  حریم کیفی رودخانه های حفاظت 
شده بود و امکان ساخت و ساز در مجاورت آنها وجود نداشت اما با حکم رئیس سازمان محیط زیست 
این دستورالعمل تغییر کرد و  مقرر شد بخشی از رودخانه ها که در داخل شهر و روستا قرار گرفته اند، 
۲0 متر به عنوان حفاظت مطلق تلقی شده و اجازه ساخت و ساز نداشته باشد  و 130متر باقیمانده 
حریم کیفی به عنوان محدوده ای تلقی می شود که با درنظر گرفتن برخی ملاحظات، اجازه ساخت و 
ساز صادر شود.  مدیرکل حفاظت محیط زیست البرز تاکید کرده: این انفاق خوب در سازمان حفاظت 
محیط زیست افتاده که تغییر در محدوده حریم کیفی رودخانه حفاظت شده داخل شهر و   روستاها 
اجرا و به دستگاههای مربوطه ابلاغ شده است لذا بر اساس تبیین این دستورالعمل اجرا شده، پروانه 

ساخت و ساز صادر می شود. 

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان البرز :

نابودی بیش از 5 کیلومتر از رودخانه 
کرج با انتقال آب به تهران

بر خلاف  گفته وزیر بهداشت که گفته بود کمبود دارو نداریم، رئیس 
سازمان غذا و دارو نسبت به خودنمایی کمبودهای دارویی هشدار داده!

مهر نوشته است که ماجرای کمبود دارو در کشور، موضوع تازه و عجیبی 
نیست و این کمبودها همواره وجود داشته و تا حدودی نیز طبیعی است. اما، 
موضوعی که محل نگرانی است، سیر صعودی کمبودهای دارویی در کشور 
است که می تواند با مشکلات زیادی برای بیماران همراه باشد. از همین رو، 
سازمان غذا و دارو، به عنوان متولی تأمین دارو در کشور همواره سعی کرده 
است با برنامه ریزی مناسب، شرایط را مطلوب نگه دارد. این در حالی است 
که همواره رفع مشکلات و موانع در مسیر تولید و تأمین دارو در کشور، 
فقط در دست سازمان غذا و دارو نیست و سازمان ها و دستگاه های دیگری 
همچون سازمان برنامه و بودجه، بانک مرکزی و...، نیز در بروز شرایط بحرانی 
دارو؛ سهیم هستند. به طوری که در سال گذشته و هنگام بررسی لایحه 
بودجه 1۴0۲، کارشناسان نسبت به کمبود بودجه دارو هشدارهای لازم را 

دادند. اما هیچ تغییری در میزان بودجه دارو شکل نگرفت. 
بر اساس لایحه بودجه کل کشور در سال 1۴0۲، بودجه دارو روی 6۵ 
همت بسته شده است، در حالی که کارشناسان معتقدند بایستی حداقل 
1. ۵ همت به دارو اختصاص می یافت. حالا با گذشت سه ماه از سال 1۴0۲، 
کمبودهای دارویی در حال خودنمایی است؛ درست همان طور که پیش 
بینی شده بود، بودجه دارو برای 3 ماه جوابگو بوده و باید اقدام عاجلی صورت 
داد تا وارد بحران کمبود دارو نشویم.  این موضوع را، حیدر محمدی رئیس 
سازمان غذا و دارو، در سخنرانی در همایش مکمل ها، مطرح کرد و گفت: 
هدف ما کمک به تولید کنندگان است تا مشکلات آنها برطرف شود، در 
حالی که حتی بخشی از مشکلات فرابخشی است. به عنوان مثال بخشی 
از مشکلات به دلیل عدم امکان حواله ارز است که از به همن سال گذشته 
تاکنون ما را با مشکلات زیادی در تأمین مواد اولیه و...،مواجه کرده است؛ 
به شکلی که برخی شرکت ها حتی 3 ماه است نتوانسته اند مواد اولیه تأمین 
کنند و این نشان می دهد که باید با تسهیل فرایندها به سمت افزایش تولید 
برویم.  در همین حال، بهرام عین  اللهی وزیر بهداشت نیز که هفته گذشته 
در کمیسیون بهداشت و درمان حاضر شده بود، در حاشیه این نشست؛ 
گلایه هایی را با خبرنگاران مطرح کرد که نشان می داد اوضاع دارو چندان 
خوب نیست. وزیر بهداشت، با عنوان این مطلب که مشکلات متعددی را در 
بودجه داریم، گفت: امسال برای تأمین دارو به 10۵ هزار میلیارد تومان اعتبار 
نیاز داریم، ولی در قانون بودجه فقط 69 هزار میلیارد تومان اعتبار اختصاص 
یافته و اگر این بودجه محقق نشود با مشکلاتی روبه رو خواهیم شد.  او، تأمین 
دارو و تجهیزات پزشکی را با اختصاص اعتبارات بودجه مرتبط دانست و از 
دستگاه های فرابخشی خواست برای تأمین دارو همکاری کنند.  عین اللهی 
با عنوان این مطلب که انتظار داریم بودجه و ارز به موقع و هنگام داده شود، 
افزود: برخی از مصوبات برای ما مشکل ایجاد کرده است.  اعتراف به بروز 
کمبودهای دارویی توسط متولی تأمین دارو، حکایت از این واقعیت دارد که 
شرایط دارو در کشور خوب نیست. شرکت های دارویی برای اینکه در مسیر 
تولید دارو دچار مشکل نشوند، باید مواد اولیه را حداقل برای سه ماه انبار 

کرده باشند. در غیر این صورت، شرایط برای آنها بحرانی تلقی خواهد شد. 

بر خلاف  گفته وزیر بهداشت؛ 

رئیس سازمان غذا و دارو به 
کمبود دارو اذعان کرد

قطع آب در تهران و کرج ادامه دارد و در برخی مناطق با تانکر آب توزیع می کنند

    رئیس جمهور به وزیر نیرو دستور پیگیری داد، وزیر هم از مردم خواسته صرفه جویی کنند
یکم خرداد معاون وزیر جهاد کشاورزی گفته بود برای ۲ میلیارد نفر هم می توانیم آب تأمین کنیم

 پیام رئیسی
 از ونزوئلا

اما در زمان قطع آب در تهران و برخی مناطق اطراف آن، ابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهور ایران که در ونزوئلا به سر می برد و در سخنرانی هایی که آنجا انجام 
می داد، بحث توسعه ونزوئلا را مطرح می کرد، با ایران هم تماسی تلفنی برقرار کرد تا بر 
تسریع حل کامل مشکل افت فشار آب در تهران، تاکید کند. رئیسی که با معاون اول 
و وزیر نیرو، صحبت می کرد خواست که موضوع افت فشار آب در برخی مناطق تهران 
را پیگیری کنند.  اما کارشناسان در خصوص مشکلاتی که در حال حاضر در خصوص 
بحث کم آبی و قطع آن برای شهروندان به وقوع پیوسته به ضعف های زیرساختی در 
شبکه های آبرسانی و فرسوده بودن این شبکه ها همچنین تصفیه خانه های آب و 
محدود بودن آن ها اشاره می کنند. بخش مهمی از شبکه های آبرسانی در دهه 30 در 
ایران ساخته شده و قدمت برخی از آن ها به بیش از 50 سال برمی گردد؛ شبکه های 
آب فرسوده و تصفیه خانه های از مدار خارج شده ای که باید بازسازی شوند. برخی 
مهندسین و کارشناسان صنعت آب هم معتقدند که شبکه هایی هم که به تازگی 
ساخته شدند استانداردهای لازم را به دلایل مختلف ندارند. بحث کافی نبودن بودجه 

در این ساخت و سازها همواره در دولت های متفاوت مطرح بوده است. 


